
 

 

 

    

   

Referat af skolebestyrelsesmøde 24. april 2023 

Sted: Bakken, konferencerum. 

Mødeleder: Klavs Lauridsen 

Afbud: Henrik T, Jesper S 

Referent: AnneMette 

 

Pkt. 1 

Faste punkter: 

a. Gensidig orientering:   

- Byrådet 

• Budget i ny struktur med budgetopfølgning hvert kvartal. 

• Arbejdspladser med højt sygefravær følges. 

• Budgetseminar 3.-5. maj. 

- Skolen  - herunder opfølgning på budget. 

• Skoleskak i sidste uge på Pilen. Det var en rigtig god dag. Vi undersøger, om det kan 

fortsætte næste skoleår op til 5. klasse. 

• Rynkebyløbet blev gennemført. I august-september besluttes, om det fortsætter næste 

forår. Der lå desværre juicekartoner rundt omkring i området efter løbet. Forslag om 

en atletikdag eller skakturnering med ”sponsorater” til skolen. 

• Udtræksfag til 9. klasseprøverne offentliggøres 25. april. 

• Forældremøde i sidste uge på 4. årgang, som skal slås sammen til to 5. klasser. 

Proceduren blev fremlagt. 

- Formanden 

- Elevrådet 

• Ny tid – ny skole, ønsker drøftet. 

 

b. Pkt. til næste møde:  

 

Pkt.2 

Opdatering skoleårets planlægning samt skoleplan. 

• Ny struktur 1.-5. årgang (børnemiljø)og 6.-9. årgang (ungemiljø), hvilket giver færre 

overgange for eleverne, og det samler kulturen på Pilen og Bakken bedre. 

• Kan man blande elever fra forskellige årgange, som er på samme faglige niveau? Vi har fokus 

på, hvor det er muligt at lave holddeling. 

• Der afsættes timer til årgangskoordinatorer.  

• Ny tid – ny skole: Fokus på Pilen: 



o Læseindlæring – hensigten er, at det på sigt gerne skulle mindske ordblinde elevers 

udfordringer. 

o Projektarbejde/emneuger/projektuge. 

o Mere åben skole for forældre. 

o Venskabsdage med Bakken. 

o Skole/hjem-samtaleform.  

o 2 forældremøder. 

o Telefonpolitik. 

o Fællessamlinger. 

o Lærerbesøg i andre klasser. 

o Elevsamtale-dage efterår og forår. 

o Skole/hjem-samtale i januar. Hvordan får man info om andre fag end dansk og 

matematik? Forældrene savner jævnlig feedback om det faglige standpunkt. Hvordan 

hæver man alle børns niveau? Hvis lektier ikke virker, hvad gør man så? 

• Ny tid – ny skole: Fokus på Bakken 

o Projektarbejde. 

o Lærerbesøg i andre klasser. 

o Samtaledage med elever – opsætte mål for eleven. Forslag om, at eleverne sidder 

hjemme 2 og 2, indtil de skal til samtale på skolen. Samtalen bør foregå i en afslappet 

stemning, så eleverne ikke blokerer. 

o Skole/hjem-samtale i januar. 

o Venskabsdage. 

o Specielle dage. 

o Kortere skoledage. 

o Lektiecafé-time? Beholdes på 4.-6. årgang. 

o Parallellagte timer for 3 klasser med 4 lærere for at fremme holddeling. 

o Klassens time. 

o Fællessamlinger. 

• Emner til ny tid – ny skole: 

o Afslutning på dagen – ro, oprydning. 

o Pauser og trivsel. 

o Dannelsesrygsæk. 

o Elevmedbestemmelse. 

o Fælles værdisæt – forslag om, at det også kunne drøftes med eleverne. Husk at 

informere nye elever, forældre, ansatte. 

 

Pkt.3. 

Status på budget og indkig på budget 2024. 

• Skolen må overføre 1 % af budgettet til næste budgetår (tidligere var det 3 %). 

• Skolen har overskud lige nu. 

• I 1. halvdel af næste skoleår er der råd til at sætte 4 lærere på 3 klasser i nogle timer om ugen. 

• Der bliver færre penge fra januar 2024. 

 

Pkt. 4. 

Tilbagemelding på kommunal workshop omkring unge og alkohol.  På mødet deltog Jesper, Thomas 

og undertegnede. 

• Danskere drikker generelt for meget. Kurven er ikke knækket for Danmark. 



• Hvad kan man gøre ekstra? SSP er rundt i klasserne på 7. årgang. Der kan laves en national 

alkohol-dag i uge 41.  

• Ungebyrådet deltog desværre ikke i workshoppen. 

• Det var svært at finde fælles fodslag. Det bør op i byrådet. Der bør laves en lovgivning, og 

forældrene har et stort ansvar som rollemodeller. 

• Der bør ikke være alkohol blandt eleverne på sidste skoledag. 
 

 

Evt. 


